

明愛屯門馬登基金中學
2019-2020 年度 家長通告

敬啟者：

明愛慈善獎券

香港明愛為香港天主教教區轄下的慈善機構，每年均會推銷慈善獎券籌款運動，所得的善款將撥作慈善用途。敬希 貴家長能支持認購慈善獎券，每張港幣 20 元正，以支持香港明愛。

請 貴家長填妥回條、現金或支票捐款（支票抬頭請填寫「香港明愛」），並於 2019 年 10 月 25 日（星期五）或之前交回班主任。如有任何疑問，請致電 2461 0304 向王麗娟主任查詢。

此致
貴家長

校長 袁國明 謹啟

二零一九年十月十八日



家長通告第 1920_070 號

[回 條]

敬覆者：

本人已知悉有關明愛慈善獎券之事宜。

認購明愛 慈善獎券	<input type="checkbox"/> 本人願意認購獎券 _____ 張 (每張港幣 20 元正)， 交來現金/支票港幣 _____ 元。 支票號碼：_____ 銀行：_____
	<input type="checkbox"/> 本人沒有認購獎券。

(*請以 ✓ 號表示。)

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中 _____ 班 _____ 號 學生： _____

家長簽署： _____

家長姓名： _____

日期： _____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2019-2020 Parents Notice

18 October 2019

Dear Parents/Guardians,

Caritas Raffle Tickets

This letter is meant to inform you that our school functions under the aegis of Caritas Hong Kong, a charitable organization under the Catholic Diocese of Hong Kong. We raise funds for charity by selling raffle tickets every year. We look forward to your generosity and support in this noble effort. You could help by buying charity raffle tickets.

Please fill in the reply slip and return it to your child’s class teacher on or before 25 October 2019 (Friday). Donations can be made in cash or by cheque (payable to ‘Caritas Hong Kong’). For details, feel free to contact Ms. Wong Lai Kuen at 2461 0304.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.:1920_070

Reply Slip

Dear Sir,

We acknowledge the notice on “Caritas Raffle Tickets”.

Subscribe to Caritas Charity Raffle Tickets	* <input type="checkbox"/> Buy the raffle tickets (HK\$20 per raffle ticket).
	Total number of raffle tickets: _____
	Amount (cash / cheque): <u>HK\$</u> _____
	Cheque no.: _____ Bank: _____
	<input type="checkbox"/> No raffle tickets.

(*Please put a tick in the appropriate box.)

Name of Student : _____

Class and Class no. : _____ ()

Signature of Parent / Guardian : _____

Name of Parent / Guardian : _____

Date : _____